

AI in practice: identifying + minimizing biases

KI in der Praxis: Biases identifizieren + minimieren

It is no longer a question of **whether**, but **how** AI can be used in science. Maia George demonstrates you how to use AI tools, such as ChatGPT while avoiding AI-internal biases to enhance fairness and objectivity in your work. She will provide you with practical strategies and tools to act more consciously and reflectively when dealing with AI-supported applications.

Es geht nicht mehr darum, ob, sondern wie KI in der Wissenschaft genutzt werden kann. Dr.ⁱⁿ Maia George zeigt Ihnen wie KI-Tools wie ChatGPT verwendet und KI-interne Biases vermieden werden können, um Fairness und Objektivität in der Arbeit zu fördern. Hier bekommen Sie praxisnahe Strategien und Werkzeuge an die Hand, um im Umgang mit KI-gestützten Anwendungen bewusster und reflektierter agieren zu können.



Maia George

Maia George is a former researcher in the field of ethical and political philosophy of science. She also is an academic coach covering topics such as new work, science communication and AI in science. Through her work, she aims to contribute to the improvement of science, research, and their corresponding institutions.

Dr.ⁱⁿ Maia George ist eine ehemalige Forscherin auf dem Gebiet der ethischen und politischen Philosophie der Wissenschaft. Darüber hinaus ist sie im akademischen Coaching tätig und berät zu Themen wie New Work, Wissenschaftskommunikation und KI in der Forschung. Mit ihrer Arbeit möchte sie einen Beitrag zur nachhaltigen Verbesserung von Wissenschaft, Forschung und den dazugehörigen Institutionen leisten.